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Onderwerp: Omgevingsbeeld 
corona 

afgelopen 
weekend: zeer 

rustig 

    
  

  

    

  

   

  

Goedemorgen allen, 

Ook 

afgelopen 

weekend 
was 

het 

lokale omgevingsbeeld 

v.w.b. 
corona 

erg rustig. 

Onderstaand enkele zaken 

uitgelicht. 

À 

Kermis 

Lutjebroek: 
zeer 

rustig omgevingsbeeld 
„ 

NH Nieuws vermeldt dat WEEF radio 
een 

terugblik 

uitzendt 

op 

de kermis 

Lutjebroek 
van 

de 

afgelopenÂ jaren: 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/272151/lutjebroek-viert-alternatieve-kermis-op-weeff-radio-met-liveshow-vanuit-de-paus   

Verder is 

het, 
ook 

op 

social 

media, 
zeer 

rustig 

omtrent het 

afgelasten 
van 

de kermis 

Lutjebroek. 

Â 

Over het 

onderwerp 
kermissen heeft het NHD 

nog 
een 

artikel 
over 

de twee-eenheid kermis 
en 

kroeg , 

die door 
corona 

is 

doorgesneden: 

https://www.noordhollandsdagblad.nl/ent/DMF20200828 4269 1606/corona-drijft-kermis-weg-van-de-kroegen-maar-de-west- 

  

  friese-horeca-ligt-er-niet-van-wakker-van 

NHD: veel aandacht 
voor 

gevolgen 
corona voor 

horecaondernemingen 

in West-Friesland 

Het NHD besteedt veel aandacht aan de 

gevolgen 

van corona voor de West-Friese horeca. Het water staat veel 

horecaondernemers 
aan 

de 

lippen. 
Zie artikelen in de 

bijlagen. 

De krant 

publiceert 
ook 

een 
overzicht 

van 
alle 

te 
koop 

staande 

horecaondernemingen 

in de 

regio. 

Daaronder diverse 

ondernemingen 

in de SED 

gemeenten: 

0 
Het Roode Hert in 

Bovenkarspel 

L Cafetaria Kwinta 
en 

Restaurant Markerwaard in Enkhuizen 

0 EetcafÂ© De Bierstal 
en 

De 

Egelantier 

in 

Wijdenes 

0 CafÂ© Irma la Douce in Hem 

Â- 

_ (Herberg 
't 

Ijsselmeer 

in Oosterleek 

gaat vooralsnog 

in 

afgeslankte 
vorm 

verder, 
nadat 

zij 

eerder hadden 

aangekondigd 

te 

gaan 
sluiten) 



Tot 

zover, 

fijne werkweek allemaal! 

Groet, MNN (geanonimiseerd)

Met 

vriendelijke groet, 

ommunicatie 

Met 

vriendelijke groet, 

Communicatie 

022 

De SED 
organisatie 

is ontstaan 
na 

een 

ambtelijke 
fusie tussen 

de 

gemeenten 

€ 
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Branebeerganksatie voorspel falisementen 

vans 

cund dit jar 

Horeca 
mist 

een 

perspectief 
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Horeca 
mist 

een 

perspectief 

Te 

Koop: 

café 
en 

zalencentrum 
De 

Vriendschap 

in 

Wadway. 

Foto 

Cyclomedia 

Brancheorganisatie voorspelt 

faillissementen vanaf eind dit 

jaar 

Cees 
Beemster 

Vervolg regiovoorpagina 

Hoorn Het 
einde 

van 
de uiterst 

lastige 

situatie waarin de horeca zich bevindt is 

vanwege 

de voortdurende coronacrisis 

nog 

niet in zicht. 
Het 

kabinet besloot deze week dat 
er 

voorlopig 
voor 

de horeca 

geen versoepelingen 
van 

de 

coronaregels 

komen. 

Koninklijke 
Horeca 

Nederland betreurt dit omdat de nood in de sector 

erg hoog 

is. 

Met name 
de 

regel 

dat 
er maar 

twee 
mensen 

binnen anderhalve meter 
aan één 

tafel 

mogen 

zitten noemt de 

brancheorganisatie ‘onnodig’ 
en 

“dit 

beperkt 

het 

ondernemerschap 

enorm’. 

Exploitatie onmogelijk 

KHN-voorzitter Robèr Willemsen 

wijst op 

de laatste 

RIVM-cijfers: „Die 
laten zien dat de 

horeca, 
met een 

besmettingskans 

van 

2,9 
procent, 

een 

veilige 

en verantwoorde 

plek 

is om uit te 

gaan…”’ 

De 

coronamaatregelen 

maken 

het 

volgens 

KHN 

bijna onmogelijk 

om een 

horecabedrijf 

rendabel te 

exploiteren. 

De 

organisatie 

verwacht dat veel 

horecazaken aan het eind van het 

jaar 

of 

begin volgend jaar 

faillissement moeten 

aanvragen. 

Ook de West-Friese horecavoorman Richard 

Op 

’t Veld ziet het somber in als de situatie 

vanwege 

corona niet snel 

verandert. 

Hij 

voorziet dat zeker 

op 

het West-Friese 

platteland 

veel horeca 

gaat verdwijnen. „Men 
doet 

zijn 

uiterste best 

om in de zwarte 

cijfers 

te 

blijven. Op 

het 

platteland 

worden zelfs al 

crrowdfundingsacties opgezet 

om te overleven. Door 

corona is er minder toerisme en 

mag 

de horeca veel minder mensen 

ontvangen. 

In 

Hoorn, 
Enkhuizen en Medemblik 

zijn 

de laatste 

jaren 

veel stoelen 

bijgekomen, 

maar 

je 

ziet nu dat ook in de steden 

huurtermijnen 

van 

horecabedrijven 

niet 

verlengd 

worden.” 

Woningen 



Grootste probleem is dat niemand weet hoe lang de coronacrisis nog gaat duren. ,,Er is geen perspectief, dus is het 

onaantrekkelijk om nu in de horeca te starten’’, stelt Op ’t Veld. ,,Des te langer dit duurt, des te meer dit ten koste gaat 

van de pensioenen en des te meer steun wordt gevraagd. Zonder overheidssteun zouden nu al veel bedrijven zijn 

omgevallen. Dat horecabedrijven in beeld komen om te verbouwen tot woningen is een trend die ik ook zie ontstaan. ’’ 

De gemiddelde horeca-ondernemer is volgens René Manten van HVAB Horeca Makelaardij ‘zeer taai en zeer creatief’. 

,,Ze doen er alles aan om hun hoofd boven water te houden’’, zegt hij. ,,Deze coronasituatie moet alleen niet nog een 

half jaar gaan duren. Dit moet voor de kerst klaar zijn, anders krijgen met name de cafés en de kleine restaurants het 

zwaar. Er is nu geen eenduidigheid qua regelgeving. ’’ 

Makelaar Zuurbier vindt het lastig in te schatten of veel bedrijven failliet zullen gaan. ,,Ik denk wel dat die kans groot 

is. Met name de natte horeca, de kleine cafés zonder terras en de discotheken worden hard getroffen’’, ziet ook hij. ,,Als 

de overheidssteun wordt afgebouwd, dan kan dit tot faillissementen leiden. Maar niet als dit geleidelijk gebeurt. De 

overheid moet geen vangnet zijn voor bedrijven die het sowieso niet redden. Maar het moet ook niet zo zijn dat 

horecabedrijven failliet gaan door de coronamaatregelen. ’’ 

Op ‘t Veld snakt naar een versoepeling van de coronaregels voor bezoekers onder de dertig, maar beseft tegelijk dat 

jongeren ook anderen kunnen besmetten. ,,Alles valt en staat hoe onze jongeren zich gedragen. Ik zie dat dit verslapt. 

Als horeca-ondernemers worden we er ook moe van dat wij hen steeds op die regels moeten wijzen. Houd je alsjeblieft 

aan de regels zou ik zeggen. Wees loyaal aan de horeca én aan de regels’’, luidt daarom zijn oproep. 
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Horeca 
staat door 

corona 

op 

omvallen 

Veel West-Friese horecazaken staan al te 

koop 

Hoorn 
Als het coronavirus niet snel wordt 

beteugeld 
en 

de 

coronamaatregelen nog 

maanden 

blijven gelden, 

valt 
een 

flink deel 
van 

de horeca in West-Friesland 
om. 

„Het 

virus 

zorgt 
voor een 

koude 

sanering 

in de 

horeca, 
met 

name 

op 

het 

platteland’’, 

vreest Richard 

op 

’t 

Veld, 
adviseur 

van 

brancheorganisatie Koninklijke 
Horeca 

Nederland, afdeling 

West-Friesland. 

Het 
water staat veel horeca-ondernemers in West-Friesland 

aan 
de 

lippen. 
Een 

blik 

op 

de websites 
van 

horecamakelaars 

In deze 

regio 

leert dat 

opvallend 

veel 

horecabedrijven, nog 

los 
van 

de 

gevolgen 
van 

corona, 

nu 
al te 

koop 

worden 

aangeboden. 

Hieronder zitten meerdere zaken met 

gerenommeerde namen, 

zoals hotel-restaurant 
Het 

Roode 
Hert 

in 

Bovenkarspel, 

restaurant Markerwaard in 

Enkhuizen, 
café 

en 
zalencentrum 

De 

Vriendschap 

in 

Wadway 
en 

restaurants Gewoon Lekker 

mn 
Hoorn en 

Onderdijk. 

Opvolging lastig 

In 
verschillende 

dorpen dreigt 

de horeca zelfs helemaal te 

verdwijnen, 

zoals in 

Wijdenes 
waar De 

Bierstal 
en De 

Egelantier 

te 

koop staan, 
en Berkhout waar nieuwe uitbaters voor De Ridder worden 

gezocht. „De 
meeste horeca- 

ondernemers 

op 

het 

platteland 

hebben het al 

langer lastig 

om 

opvolgers 

te 

vinden’’, 
ziet 

Op 

't 

Veld, 
die zelf in De 

Weere café ’t Centrum bestiert. 

„Door 
corona is het nu niet 

aantrekkelijk 

voor 

jongeren 

om een horecazaak te starten. 

En banken 

zijn terughoudend 

om hiervoor kredieten te verstrekken. Door deze combinatie van factoren staat er nu meer 

horeca in West-Friesland te 

koop 

dan normaal. 

Op 

dit moment 

zijn 

er 

weinig 

overnames.” 

„Wij 

hebben sinds corona minder 

verkoopgesprekken 

dan 

normaal’, 
vertelt Niek Zuurbier van horecamakelaar Van 

Alkemare. 

„Bijna 

alle 

horecabedrijven 

die 

bij 

ons te 

koop staan, 
stonden dit 

overigens 

al voordat corona 

begon. 

Met de 

verkoop 

van andere 

gezonde bedrijven 

wordt nu 

gewacht. 

Ik denk wel dat er weer 

verkopen 

aankomen omdat het al 

langer 

stil is.” Wanneer dit 

gebeurt 

valt echter nu niet te 

zeggen. 

Regionaal 

9: 

Horeca mist 

perspectief 
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